

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: 19.10.23

Tid: 16:15

Sted: D4-132

Tilstede: Synnøve, Liva, Ingrid, Rasmus, Emil, Sophia

Forfall: Emilie

Saksnr. Sak

0 Runde Rundt Tastaturet

Ansvarlig

Alle

Leder: Deltatt på møte med veilederforum, sendt litt mails, arrangert tv aksjonen, arrangert k2k.

Nestleder: Nablamerch har ankommet og blitt hentet! Har brukt noen timer på å sitte på kontoret og dele ut. Nøye kontrollering og beregning av betaling og priser, sånn at vi er helt sikker på at vi ikke ender opp med å gå i underskudd. I tillegg har vi kjøpt inn mange varer til kiosken, deriblant 216 flasker pepsi max. Er også en del nye varer, hvor det vil bli vurdert hvor høy etterspørselen er. Har i forbindelse med innkjøp foretatt en ny varetelling. Denne statistikken skal analyseres senere, hvor det vil bli kartlagt svinn. Prisen på produktene i kiosken vil bli justert deretter. Utenom dette har det vært en del problemer med kontortilgang. Har fått tilbakemelding fra flere komponenter om at de ikke har tilgang, til tross for at brukernavnet deres har blitt sendt inn til NTNU. Har kontaktet NTNU flere ganger og kommentert på at de må gå gjennom listen igjen, men flere har fortsatt ikke fått tilgang. Har nå begynt å sende inn meldinger separat for hver komponent som har gitt meg beskjed om at de ikke har tilgang, noe som er litt tidkrevende.

Faddersjef: Det refereres.

Økonomiansvarlig: Opprettet et par internoverføringer mellom konti for å korrigere for tidligere fakturaer som har blitt betalt til feil konto. Opprettet fakturaer fra tjenester vi som organisasjon har levert, samt tilbakebetalt utlegg enkelte komponenter har hatt på vegne av linjeforeningen. Har også gjort noen mindre endringer i Nablas kontoplan, da vi tidligere har bilagsført på en "mindre" optimal måte.

BN-sjef: ikke så mye nytt. If Skadeforsikring vil holde bedpres med oss. Stille og rolig nå under uka. Vi holder enda på å ta kontakt med bedrifter, men mange har begynt å planlegge for arrangementer til høsten.

Arr.komsjef: Bestilt Nardo til eksamensfest woop! Joulebohr er fortsatt en work in progress. Jobber med å fikse Oblat-avtale for nabla 🍷

Komsjef: Kalender 2024.

- 1 **Godkjenning av dagsorden** Alle
2 **Ris og ros** Alle

- 3 **Orienteringssaker** Alle
Endring i styremøte-gjennomføring Synnøve

Synnøve legger fram diverse forslag om å endre på styremøte-gjennomføringen. Blant annet skal en time brukes for hver sak framover slik at møtene kan være mer effektive. Det vil være en som er ansvarlig for å passe på tiden hvert møte. Dette kan i tillegg forhindre at vi repeterer argumenter i en diskusjon.

Rrt (Runde rundt tastaturet) skal byttes ut med en muntlig innsjekk før møtet starter offisielt. Dette er et tiltak for å gjøre oppdateringene man kommer med mer personlige da styret ikke ser like mye til hverandre som tidligere. Rrt som handler om verv skal tas opp som orienteringssaker for å få dem referatført.

Framover skal bare referent og leder bruke pc på styremøtene. Dette skal bedre konsentrasjonen i diskusjoner.

Etter hver sak skal det formuleres en oppsummering eller konklusjon som skal skrives eksplisitt for å ha en tydelig avslutning på saken.

På slutten av møtet skal det videre oppsummeres hva vi må gjøre før neste styremøte. Gjørelisten refereres ikke.

Pliktavlevering av Nabladet (oppdatering) Rasmus

Alle digitale versjoner av Nabladet som ligger ute er levert til Nasjonalbiblioteket, men de fysiske ble ikke lenger avlevert etter 2007 av (enn så lenge) ukjente årsaker. Nasjonalbiblioteket har rett til å kreve å få Nablade fra de siste 3 årene. Dette blir tatt opp som en sak på neste styremøte der redaktør av Nabladet skal inviteres.

Oblat-avtale Emilie

Emilie har sendt mail til REKOM Trondheim for å høre om mulighetene for å skaffe en oblat-avtale mellom Nabla og REKOM. Dette fikk hun positiv tilbakemelding på og vi går videre med å opprette en slik avtale etter REKOM har fornyet studentkontraktene.

Joulebohr Emilie

Tentativ dato på Joulebohr er 10. november. Det blir mest sannsynlig i Element.

Referat Veilederforum Synnøve

Synnøve har vært på et møte med Veilederforum. Formålet med disse møtene er å redusere avstanden mellom linjeforeninger og studieveiledere. Linjeledere blir invitert på Veilederforum sine møter én gang i semesteret. Veilederforumet bruker også mye innspill fra PTVer. I tillegg blir studieveiledere knyttet til teams kanalene i aktuelle linjeforeninger for å bedre kommunikasjonen.

Informasjonen som linjeforeninger trenger ved studiestart er blant annet antall nye studenter som starter på studiet, mens studieveiledere og programfakultetet trenger å vite om fadderopplegget som er planlagt.

Et mulig tiltak som kan gjennomføres til våren er at fakultetet møter med studieprogrammet og inkluderer linjeforeninger og faddersjefer på disse møtene for å utveksle informasjon. I tillegg kan faddersjefer bli invitert til møtene der studiestarten planlegges.

Det er kommet fram et forslag om å slå sammen studieprogram på grunn av mangel på økonomi. Forslaget skal være ferdig revidert og kommentert til 17. november før man eventuelt går videre med det. I så fall vil det tre i kraft tidlig i høst 2025. Dette vil også muligens endre på instituttstrukturen. 1. februar 2024 vil skjebnen være bestemt for det som skjer i 2025 om opprettelse eller nedleggelse.

Det ble oppfordret til å bruke studieveilederen sin til å komme med innspill eller få oppdateringer. Linjeforeninger kan gjerne fokusere mest på å komme med tilbakemeldinger om det psykososiale.

Linjeforeningene og NTNU kan samarbeide om bedriftspresentasjoner og karrieredager. NTNU har kanskje tips til bedrifter. I tillegg er det viktig at NTNU ikke arrangerer noe uten å snakke med linjeforeningene.

Linjeforeningene fikk høre at fakultetet setter frist for å legge opp vårsemesteret i forhold til Åre på 1. september. Det er nå sagt ifra om at linjeforeningene gjerne ikke vet når de skal til Åre før 16. september.

Veilederforumet sier at de ønsker å hjelpe linjeforeningene å arrangere en avslutningsseremoni for dem som går ut av studiet.

- 4 Saker** **Alle**
- Kjøregodtgjørelse ifm. innkjøp av varer** Rasmus
- Det er et forslag om å gi en kjøregodtgjørelse til dem som stiller med bil for innkjøp av varer. Dette vil gå ut på å gi noen få kroner per kilometer kjørt. Det er tre forslag som styret ønsker å stemme over. Den ene er at pengene for denne godtgjørelsen skal komme fra inntektene til nablakiosken som innebærer å øke litt på prisene av noen varer. Det andre forslaget er å lage plass til det i budsjettet som skal vedtas på SKE. Da må pengene komme fra andre poster. Til slutt er det foreslått at det ikke skal gis en kjøregodtgjørelse da vi er en frivillig organisasjon og det er en frivillig handling å donere bil og tid til å kjøre og handle. Ved denne avstemningen ble styret ikke vedtaksdyktige. Saken blir derfor tatt opp på neste styremøte. Inntil da kan det undersøkes nærmere om SiT deler ut gavekort som er mulig å bruke på dette. Det skal også undersøkes videre om vi kan få en avtale med andre linjeforeninger om felles innkjøp.
- FTS-revisjon av MTFYMA** Rasmus
- FTS står for Fremtiden Teknologi Studier. Rasmus skal i et møte med studieretningsutvalget fordi MTFYMA skal revideres. Emnene på fysmat skal gjennomgås samt hvordan studiet er organisert. Rasmus lurer på om Nabla har innspill til endringer for å bedre motivasjonen og hindre unødig frafall på fysmat.
- Styret nevnte følgende forslag: Kreve bedre pedagogisk kompetanse hos forelesere, spesielt forelesere som man har det første og andre året på studiet. Det er viktig at det er gode forelesere i de første fysikkemnene man har. Mekfys er et godt eksempel på hvorfor. Plenumsregning i fysikk ble også foreslått. Videre kan det være gunstig om IMF og IFY begynner å snakke sammen og samarbeide mellom seg for å likestille fagene slik at det er lik mengde arbeidskrav. Dette kan hindre at fysikkfagene blir nedprioritert. Det kan også være bra for erfaringsutveksling med tanke på at mange er fornøyde med IMF sitt opplegg versus IFY sitt opplegg.
- Dersom noen har innspill til Rasmus, kan disse gjerne sende han en mail eller melding med sine tanker.
- Depositum Åre** Sophia
- Denne saken er ikke konkludert fra forrige møte og vil bli tatt opp på neste møte når Emilie er til stede og har mer informasjon fra Erle.
- Veldedighetsauksjon kveld** Emilie
- Emilie og Ingrid har vært på et møte fordi Nabla skal ha en veldedighetsauksjon i vår. Det må bestemmes en tentativ dato for dette arrangementet. Det diskuteres om det skal arrangeres i Planck-ukene eller om det skal være helt separat fra det. Denne saken vil bli konkludert neste styremøte når Liva har en skisse på hvordan Planck-ukene vil se ut.
- Det må videre bestemmes hvilken veldedighet Nabla skal samle inn penger til. Dette kan bli en avstemning på nabla.no.
- Promovideo til ske** Synnøve
- Prokom er gira på å bli med å produsere en slik video. Saken blir tatt opp videre på neste møte.
- Møte med Postkom** Synnøve
- Synnøve ønsker å arrangere et møte med Postkom for å rydde opp i misforståelser og for å forbedre kommunikasjonen.
- x. Eventuelt** **Alle**
- Planck-ukene** Liva
- Liva skal lage en skisse over arrangementene i Planck-ukene.
- UKE-flåte 2025** Liva
- Stryk på tid. Neste møte.

Prikker

Stryk på tid. Neste møte.

Emil

Opplegg til Joulebohr

Stryk på tid. Neste møte.

Emil

Julekort

Stryk på tid. Neste møte.

Liva

xx

Fremover

Alle

xxx

Kritikk av møtet

Alle